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Plats och tid Alva Myrdals plats, Vallastaden, kl. 14:30 - 17:50 
  
Beslutande Ranko Simic (S) ordförande 

Maud Karlsson (S) 
  
Övriga deltagande Maria Sjöberg, sekreterare 
  
Sekreterare Maria Sjöberg 
  
Ordförande Ranko Simic 
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1 Brottsstatistik 2018 
Dnr GEO 2018-4 

Ärende 
Utskottet har tagit del av bifogad statistik. Ordföranden noterar en ökning av 
antal brott i området. 

Geografiskt utskott Lambohovs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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2 Rapporter 
Dnr GEO 2018-6 

Ärende 
Ordföranden efterfrågar besked i fråga som rör eventuell gång- och cykelbana 
utmed Bygatan, från Byskiftesgatan till Tegskiftesgatan. Utskottets sekreterare 
informerar om att aktuell fråga är skickad till Miljö- och 
samhällsbyggnadsförvaltningen (MoS) och att kopia är utlovad på det svar som 
skickats från MoS till frågeställaren. Något sådant har ännu inte inkommit. 
Ordföranden har blivit kontaktad av en flera invånare som framför att det borde 
byggas en gång- och cykelväg. Utskottets uppfattning är att detta borde byggas, 
men tanke på att kollektivtrafiken upphört på den aktuella gatan och utifrån en 
säkerhets- och trygghetsaspekt. Utskottet önskar ta del av svar från 
samhällsbyggnadskontoret/nämnden till frågeställaren och därefter 
tillskriva MoS. Ordföranden föreslår att sekreteraren får i uppdrag att ta fram 
förslag på skrivelse till miljö- och sammhällsbyggnadsnämnden. 

Det finns en rad frågor/synpunkter som utskottet ställt till olika förvaltningar 
och instanser, bland annat i samband med besök vid Slestadskolan och 
Änggårdsskolans verksamma och elever, där återkoppling ännu saknas. 
Sekreteraren fortsätter jobba på att inhämta/påminna om svar och 
därefter återkoppla till utskottet. 

Ordföranden rapporterar från det senaste samverkansrådet i Lambohov, 
då bland annat den borttagna återvinningsstationen vid Lambohovs centrum 
diskuterades. Sekreteraren fortsätter arbeta i frågan. 

Geografiskt utskott Lambohovs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

Utskottet ger sekreteraren i uppdrag att ta fram förslag på skrivelse till 
miljö- och sammhällsbyggnadsnämnden angående gång- och cykelbana 
utmed Bygatan, från Byskiftesgatan till Tegskiftesgatan. 

 
 

__________ 
  



 

 
Minnesanteckningar 5 (8) 

 Kommunfullmäktiges 
geografiska utskott 
Geografiskt utskott Lambohov 
 

2018-05-15  

 
 
 

 

3 Förrättningar 
Dnr GEO 2018-8 

Ärende 
Fäljande förrättning har anmälts; 

Ranko Simic 

2018-04-17 kl.15:30-16:30, Samverkansråd Lambohov 

Geografiskt utskott Lambohovs beslut 
Utskottet godkänner anmäld förrättning. 

__________ 
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4 Övriga frågor 
Dnr GEO 2018-5 

Ärende 
Med anledning av att dagens möte är utskottets sista inplanerade möte för 
mandatperioden föreslår sekreteraren att återkoppling i pågående frågor sker 
från sekreteraren till utskottets ledamöter, främst via e-post. När det gäller 
förrättningar som kan vara aktuella, exempelvis gemensamt presidium 
kommunfullmäktige och geografiska utskotten, föreslås utskottet att uppdra åt 
sekreteraren att attestera förrättningar fram till den 14 oktober 2018 för de 
uppdrag som är aktuella för utskottets ledamöter. 

Geografiskt utskott Lambohovs beslut 
Utskottet beslutar att sekreteraren fortsatt ger utskottet information om 
pågående och eventuellt nya frågor i första hand vid e-post. 

Utskottet beslutar att uppdra åt sekreteraren att attestera förrättningar 
fram till den 14 oktober 2018 för de uppdrag som är aktuella för 
utskottets ledamöter. 

__________ 
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5 Avslut 
Dnr GEO 2018-7 

Ärende 
Ordföranden tackar för utskottsarbetet under mandatperioden. Mötet avslutas 
med dialog med de boende i Vallstaden. 

__________ 
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6 Dialog med Vallastadsbor 
Dnr GEO 2018-1 

Ärende 
I anslutning till utskottets möte har boende i Vallastaden bjudits in till öppet 
hus vid Alva Myrdals plats kl.kl.15:30-17:30. Syftet är att ta del av 
vad som lockat dem att flytta till Vallastaden, vilka förväntningar som 
finns, vad de tänker om framtiden i området och deras tankar och förslag som 
kan bidra till utvecklingen av den nya stadsdelen. Även Linköpings 
borgmästare Helena Balthammar och förste vice ordförande i 
kommunfullmäktige Niklas Nåbo deltar. Närvarande tjänstepersoner är 
förutom utskottets sekreterare Marie Eriksson Daun, utvecklingsstrateg 
vid Kommunledningsförvaltningen. 

Sammanfattningsvis kom ett 80-tal personer för att berätta om erfarenheter från 
området och framtida tankar. En särskild dokumentation tas fram från dialogen 
och återkoppling till Vallastadsborna sker i första hand via webben och i vissa 
fall personliga återkopplingar till dem som så önskat. 

Geografiskt utskott Lambohovs beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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